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هواداران پرســـپولیس با رفتن اوســـمار ویرا و عدم تمدید قرارداد ســـتاره های 
تیم شـــان و در ادامه فســـخ قرارداد علیرضا بیرانوند مجبور شـــدند خیلی زود 
قهرمانی تیم محبوب شـــان را در لیگ فراموش کنند. مشـــابه اتفاقی که فصل 
پیش رخ داد. فصل قبل نیز بعد از قهرمانی پرســـپولیس در رقابت های لیگ 
و جـــام حذفـــی ابتـــدا یحیی گل محمدی بـــود که از تردیدش بـــرای ماندن در 
، ســـه هفته زمان برد تا بخواهد به باشـــگاهش  پرســـپولیس صحبت کرد و دو
برنامه دهد. در همان زمان هم بیرانوند قراردادش را فســـخ و آن همه جنجال 
درست کرد. اما در مقطع فعلی شاید بتوان گفت اوضاع پرسپولیس به نوعی 
بدتر از فصل گذشـــته اســـت و از قرار معلوم مدیران این باشـــگاه از اتفاقات 
سال قبل درس نگرفته اند. با وجود اینکه اوسمار ویرا دوماه پیش به مسئولان 
باشگاه پرسپولیس هشدار داده بود که همه چیز را به پایان لیگ موکول نکنند، 
چرا که آن موقع هر اتفاقی ممکن اســـت رخ دهد. به هر شـــکل قهرمان لیگ 
یکنان آزاد این تیم  فعلا نه سرمربی اش برای فصل بعد مشخص است و نه باز

به نوعی تکلیف خود را می دانند. 

 شوک قابل انتظار بیرانوند
در روزهای اخیر بارها به این نکته اشاره داشتیم که باشگاه پرسپولیس براساس 
بندی که به قرارداد علیرضا بیرانوند 27 فروردین امسال اضافه کرده باید رضایت 
او را از نظر مالی برای ماندن جلب کند، در غیر این صورت او اقدام به فسخ 
قـــرارداد خواهـــد کرد. با رخ دادن این اتفاق حالا باشـــگاه پرســـپولیس مدعی 
اســـت که بیرانوند تخلف کرده و از او شـــکایت خواهند کرد. از طرفی نیز بیرو 
که  با مشورت گرفتن از وکیلش اعتقاد دارد که کارشان کاملا قانونی بوده؛ چرا
باشگاه به صورت کامل مطالباتش را پرداخت نکرده است. اما این بار چنین 
اتفاقی شـــوک ســـنگینی به هواداران پرسپولیس وارد نکرد و نگرانی آنها بیشتر 
 ، بابت این اســـت که نکند به همراه بیرانوند نفراتی چون دانیال اســـماعیلی فر
که این نفرات  کتور شـــوند؛ چرا یکن دیگر راهی ترا مهدی ترابی و یکی، دو باز
از مدت هـــا قبـــل با این باشـــگاه تبریزی به توافقاتی از نظر مالی دســـت یافته 
بودند. به هر شـــکل فســـخ قرارداد بیرو باعث شـــد هجمه سنگینی علیه این 

دروازه بان ایجاد شود. 

 فرصت طلبی ایجنت ها 
ینــه خارجــی مدنظــرش را بــرای جانشــینی  باشــگاه پرســپولیس قبــل از اینکــه گز
اوســمار ویرا نهایی کند به دنبال فراهم کردن پول اســت. درواقع این باشــگاه 
ی  به دنبــال ایــن بــوده و هســت کــه بدانــد بــرای فصــل بعــد چقــدر می تواننــد رو
ینــه اول ایــن باشــگاه همچنــان  کمــک حامیــان مالــی خــود حســاب کننــد. گز
کس اســت و درواقع هیات مدیره این باشــگاه  فنت شــیپ ســرمربی ســابق آژا
ینــه را از بیــن گزینه هــای مطرح شــده بیشــتر قبــول دارد. امــا اتفاقاتــی کــه  ایــن گز
ی باشــگاه محبوب شــان  روز گذشــته رخ داد و بــا هجمــه ای کــه هــواداران رو

ایجــاد کردنــد، عــده ای از ایجنت هــا نیــز فرصــت را غنیمــت شــمردند و 
ینــه مدنظرشــان تحــت  مســئولان باشــگاه پرســپولیس را بــرای نهایــی کــردن گز
ینــه نیــز در رســانه ها مطــرح شــد  فشــار قــرار دادنــد. در همیــن راســتا نــام چنــد گز
یلــی بــود. در مــورد اینکــه ایــن مربــی  کتــا ســرمربی برز کــه شــاخص ترین آنهــا پا
گــر  ی نیمکــت پرســپولیس را دارد بایــد گفــت کــه ا چقــدر شــانس نشســتن رو
کــس  ایــن باشــگاه از حامیــان مالــی اش در مــورد اســتخدام ســرمربی ســابق آژا
گفتــه  کــرات نهایــی خواهــد شــد. نا کتــا وارد مذا کمــک بگیــرد، آن وقــت بــا پا
پایــی را کــه ســابقه چنــد  نمانــد در ایــن میــان باشــگاه پرســپولیس یــک مربــی ارو
قهرمانــی در کارنامــه مربیگــری اش دارد هــم در آب نمــک دارد و هیــچ بعیــد 

نیســت یکبــاره بــا ایــن مربــی قــرارداد امضــا کنــد. 

 گلایه اوسمار از باشگاه درباره مذاکره با پاکتا
کتـا  ینـه مدنظـر باشـگاه پرسـپولیس بایـد گفـت مارکـوس پا کتـا گز در مـورد پا
ی نیمکـت تیم هـای  ۶۵ سـاله درطـول دوران فعالیتـش سـابقه نشسـتن رو
یـان، الشـباب، الشـرطه، الهـلال، فلامینگـو و بوتافوگـو را در کارنامـه  الغرافـه، الر
کتـا طـی پنج سـال اخیـر در فوتبـال باشـگاهی الجزایـر حضـور داشـته  دارد. پا
و همیـن حـالا سـرمربی تیـم بلـوزداد ایـن کشـور اسـت کـه در فصـل گذشـته نیـز 
نایب قهرمـان لیـگ الجزایـر شـد. جالـب اینکـه او در نیـم فصلـی کـه گذشـت 
یـان پیشـنهاد  نیـز آمـاده بـود تـا بـه پرسـپولیس بیایـد و حتـی اوسـمار را در جر
ی اش از پرسـپولیس )بـرای یک فصل ونیـم( گذاشـته بـود. از ایـن  900 هـزار دلار
رو اوسـمار در روزهـای آخـر حضـورش در پرسـپولیس از اینکـه مسـئولان ایـن 
باشـگاه حاضـر نبودنـد رقـم قـراردادش را بـه ۶00 هـزار دلار برسـانند گلایـه کـرده 

کتـا کـه سـطح بالایـی نـدارد حاضـر  و مدعـی شـده بـود چـرا بـه مربـی مثـل پا
بودیـد ایـن مبلـغ را پرداخـت کنیـد امـا بـه مـن کـه پرسـپولیس را قهرمـان کـرده ام 
چنین رقمی پرداخت نمی کنید؟! جالب اینکه برخی ها مدعی شـده اند که 
یـش پیشـنهاد کـرده کـه نزدیـکان او ایـن موضـوع  کتـا را درواقـع اوسـمار بـه درو پا
کتـا یـک مربـی معمولـی  ، پا را تکذیـب کردنـد و مدعـی شـدند از نظـر اوسـمار

در برزیـل بـه حسـاب می آیـد. 

 چه زمانی تکلیف نیمکت پرسپولیس مشخص 
می شود؟

مسئولان پرسپولیس در روزهای اخیر صحبت هایی را با احمدی مدیرعامل 
بانک شـــهر داشـــته اند و از او درخواست کمک مالی بیشتری داشته اند. این 
یافت اولین پول از بانک شـــهر مطالبات  باشـــگاه در قدم اول قصد دارد با در
کره شود.  یکنان آزادش وارد مذا یکنانش را پرداخت کند و بعد از آن با باز باز
یش گزینه مدنظرشـــان را برای جانشـــینی اوســـمار نهایی  در ادامـــه رضـــا درو
ی زمان خواهد برد و با اعلام یکی از  خواهـــد کـــرد. همـــه این اتفاقات چند روز
مســـئولان باشـــگاه پرسپولیس تا یکشنبه هفته آینده تکلیف خیلی چیزها در 
این باشگاه مشخص می شود. در مورد اینکه کدام گزینه هم برای سرمربیگری 
نهایی شود، همان طور که اشاره داشتیم بستگی به حمایت مالی دارد که قرار 
گر این حمایت دندانگیر باشد، آن وقت سرمربی جدید  اســـت انجام شـــود. ا
سرخپوشان هم اسم و رسم دار تر خواهد بود، در غیر این صورت این باشگاه 
مجبور اســـت ۵00 تا ۶00 هزار دلار برای جذب ســـرمربی هزینه کند که در این 

یادی خواهد داشت. کتا شانس ز صورت هم پا

گلایه اوسمار از باشگاه: تیم را قهرمان کردم، چرا به من کمتر از پاکتا پیشنهاد دادید؟

معرفی سرمربی جدید پرسپولیس تا یکشنبه
مدیران قرمزها از اتفاقات سال قبل درس نگرفتند

حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

چالش جدید باشگاه پرسپولیس

حفظ ستاره هایی که هوایی شده اند
باشــگاه پرســپولیس در روزهایــی کــه ســخت بــه دنبــال پیــدا کــردن 
ینــه مناســب بــرای جانشــینی اوســمار ویــرا اســت بــا یــک  یــک گز
چالــش بــزرگ از ســوی ســتاره هایش مواجــه شــده اســت؛ اتفاقــی 
کــه البتــه از مدت هــا قبــل قابــل پیش بینــی بــود. »فرهیختــگان« 
از تقریبــا دو مــاه پیــش هشــدار  کــه  بــود  از معــدود رســانه هایی 
یکنــان پرســپولیس مثــل  ــه تعــدادی از باز کتــور ب داد کــه باشــگاه ترا
، مرتضــی  علیرضــا بیرانونــد، مهــدی ترابــی، دانیــال اســماعیلی فر
وسوســه انگیزی  پیشــنهادهای  نعمتــی  علــی  و  پورعلی گنجــی 
ــرا  ــه چ ــت ک ــد داش کی ــش تا ی ــا درو ــع رض ــا در آن مقط ــت ام داده اس
برخــی رســانه ها همــه باشــگاه ها را رهــا کــرده و بــه تمدیــد قــرارداد 
یکنــان مــا گیــر داده انــد. جالــب اینکــه در روزهایــی کــه باشــگاه  باز
پرســپولیس بایــد بــرای تمدیــد قــرارداد ســتاره های تیمــش اقــدام 
می کــرد  بنــد فســخ بــه قــرارداد بیرانونــد اضافــه کــرد تــا ایــن دروازه بــان 
کتــور یــا عقــد قــرارداد جدیــد بــا رقمــی  بــرای بلــه گفتــن بــه پیشــنهاد ترا
کنــون  ی داشــته باشــد. در هــر صــورت هم ا خیلــی بهتــر راه همــوار
ســتاره های پرســپولیس بــه دنبــال امضــای قــرارداد 30 میلیــاردی 
ــا تیــم خــود هســتند و چه بســا بــه 27 میلیــارد تومــان هــم رضایــت  ب
یــت ایــن باشــگاه همچنــان اصــرار بــه قــرارداد 21  بدهنــد امــا مدیر
میلیــاردی بــا یکــی دو میلیــارد آپشــن دارد. در کنــار ایــن مســاله 
نیــز کســر پاداش هــای پرداخت شــده در نیم فصــل دوم از قــرارداد 
سرخپوشــان خــودش مشکل ســاز شــده اســت. برخــی از ایــن نفــرات 
کــه از پرســپولیس بــرای تمدیــد  مدعی انــد دو برابــر پیشــنهادی 
یافــت کرده انــد را از تیــم هــای دیگــر دارنــد امــا دل شــان می خواهــد  در
در تهــران بماننــد. باشــگاه پرســپولیس بــه خاطــر ســقف قــرارداد 
یکنانــش را عملــی کنــد و ایــن موضــوع  نمی توانــد هــر خواســته باز
گفتــه نمانــد کــه  قــدر مســلم به راحتــی قابــل حــل نخواهــد بــود. نا
کتــور را داشــته باشــند  گــر ســتاره های پرســپولیس قصــد رفتــن بــه ترا ا
تــا زمانــی کــه بــا پرســپولیس تســویه حســاب نکننــد تصمیــم خــود 
کــرد. قــرار اســت ظــرف ســه چهــار روز آینــده  را عملــی نخواهنــد 
یکنانــش  بــا حمایــت بانــک شــهر باشــگاه پرســپولیس طلــب باز
را پرداخــت کنــد و تــا قبــل از ایــن موضــوع هــم اتفــاق خاصــی رخ 

نخواهــد داد.

سرمربی برزیلی مالک باشگاه تایلندی را فالو کرد

اوسمار در یک قدمی نیمکت بوریرام
ســرمربی ســابق پرســپولیس بعد از قهرمانی با این تیم در رقابت های 
ی در کنــار اعضــای  لیــگ برتــر راهــی تعطیــلات شــد تــا چنــد روز
بــر  خانــواده اش باشــد. در همیــن راســتا صحبت هایــی مبنــی 
کــرات اوســمار بــا باشــگاه بوریــرام مطــرح شــد کــه خــود ایــن مربــی  مذا
آن را تاییــد نکــرد. امــا روز گذشــته با خبــر شــدیم کــه اوســمار امیــدوار 
بــود بتوانــد بــا تیمــی بهتــر از بوریــرام بــه توافــق برســد کــه ایــن اتفــاق رخ 
نــداد و از ایــن رو او متقاعــد شــده کــه بــا باشــگاه تایلنــدی بــه توافــق 
نهایی برســد. این در شــرایطی اســت که دســتمزد او در تایلند حدود 
ــود. مالــک باشــگاه بوریــرام کــه فــردی  ۵0 هــزار دلار در مــاه خواهــد ب
بســیار فوتبالــی اســت بــه تازگــی بــه فالورهــای اوســمار اضافــه شــده و 
ایــن بــدان معناســت کــه بــه زودی قــرارداد ایــن مربــی بــا تیــم تایلنــدی 

امضــا خواهــد شــد.

اخبار کوتاه

جدایی ناگهانی هوشنگ نصیرزاده از باشگاه تراکتور و انتخاب سریع او به عنوان 
مدیرعامل باشگاه فولادخوزستان در حالی که این باشگاه مدیرعامل داشت تا 
حدودی اهالی فوتبال را متعجب کرد. از آن عجیب تر انتخاب سعید مظفری زاده 
به عنوان مدیرعامل موقت باشگاه تراکتور است و جالب تر اینکه او به عنوان 
مدیرعامل کار خود را از دیروز آغاز و جلساتی را نیز برگزار کرده است. از شرایط 
موجود در باشگاه تراکتور این طور به نظر می رسد که واگذاری در کار نیست و 
باید به زودی منتظر اخبار تازه ای از تیم تراکتور توسط سعید مظفری زاده باشیم. 

از طرفی شاید برای فولادی ها و حتی بهرام رضاییان، مدیرعامل سابق باشگاه 
فولاد این انتخاب تعجب آور نبود؛ چراکه او از چند روز پیش زمزمه های برکناری 
خود و حضور نصیرزاده را شنیده بود. از این رو نه تنها از این انتخاب شوکه نشد 
بلکه در مقابل چنین اتفاقی موضع سکوت را در پیش گرفت. جالب است 
بدانید با اینکه این اتفاق ناگهانی به نظر می رسد اما قطعا پشت پرده طولانی دارد 

که درنهایت به این عزل و نصب رسید. 

 عامل تحولات فولاد کیست؟
یکی از نزدیکان باشگاه فولاد در مورد آنچه در این مجموعه اتفاق افتاد ادعا دارد 
که در واقع عباس الیاسی عامل اصلی تغییر و تحولات مدیریتی در باشگاه فولاد 
، مشاور امین ابراهیمی  است. گویا الیاسی که همزمان با فعالیت در باشگاه تراکتور
رئیس کارخانه فولاد نیز است، اخیرا مقدمات انتقال نصیرزاده به باشگاه فولاد را 
فراهم کرده و جالب اینکه رضاییان نیز چند ماه قبل از طریق او به باشگاه فولاد 
منتقل شده بود . از این رو پس از اینکه نصیرزاده دیگر تمایلی به ادامه همکاری 
با تراکتور نداشت و بارها عنوان کرده بود قصد جدایی دارد، پرونده همکاری اش 

با تراکتور بسته و از این پس مدیرعامل فولاد است. 
حتی برخی ادعا می کنند که به جز الیاسی، مهران عباس زاده، رئیس هلدینگ 
گروه توسعه فراگیر فولاد خوزستان هم از عاملان این انتقال بوده است. چیزی 
که اما فارغ از این انتقال همگان را متعجب می کند سیاست باشگاه فولاد 
در انتخاب مدیرعامل است. از شخصیت حقیقی و حقوقی مدیران چند 
یم، فولاد نه در زمان حال با عزل رضاییان و  سال اخیر این باشگاه که بگذر
انتخاب نصیرزاده بلکه همواره طی سال های اخیر از بی ثبات ترین باشگاه 

در امر مدیریت بوده است. 
طی سه فصل اخیر باشگاه فولاد مدیران عامل زیادی به خود دید. در اصل بعد 
از برکناری سعید آذری از مدیرعاملی این باشگاه تعداد افرادی که مدیریت فولاد 
را برعهده گرفتند به ۵ نفر رسیده و این در نوع خود جالب توجه است. اما این بار 
تغییر از همیشه جالب تر است؛ چراکه دو هفته قبل مدیران رده بالای کارخانه با 
رضاییان جلسه برگزار کرده و بودجه فصل جدید را به او اعلام کردند و خواهان 
انتخاب سرمربی شدند. در نتیجه چنین اقدامی از سوی مدیران فولاد این تغییر 

و تحول ناگهانی کمی عجیب و غیرمنتظره بود. 

 سابقه تغییرات ناگهانی
شرایط فعلی در باشگاه فولاد چیز عجیب و تازه ای نیست و بارها اتفاقات 
اینچنینی افتاده است. چند سال پیش زمانی که قطبی سرمربی فولاد شد 
کرات صورت گرفته و  قرار بود هدایت این تیم را تارتار برعهده بگیرد و مذا
گهان مسئولان این باشگاه در حرکتی  توافق نهایی حاصل شده بود، اما نا
رونالدینیویی در حالی که با تارتار به توافق رسیده بودند قطبی را به عنوان سرمربی 

خود انتخاب کردند. 
جالب اینجاست که بدون شک با توجه به انتخاب رئیس جمهور جدید و 
انتصاب وزیر جدید صنعت، معدن و تجارت، در کارخانه هایی همچون 
فولاد خوزستان نیز تغییرات مدیریتی صورت می گیرد که در نتیجه تبعاتی را 
نیز برای مدیران باشگاه ها خواهد داشت. از این رو فصل جاری تنها فرصت 
مدیران فعلی است تا نقطه نظرات خود را در این تیم پیاده کنند و به دنبال 

بازگرداندن فولاد به اوج باشند. 

 منتقدان نصیرزاده 
برخی حتی به عملکرد نصیرزاده در تراکتور انتقاد دارند و مدعی هستند با توجه 
به شرایطی که این تیم تبریزی داشت نصیرزاده عملکرد خوبی از خود به جا 
نگذاشته و انتخابش سوال برانگیز است. در حالی که مدیرعامل سابق باشگاه 
تراکتور مدتی پیش در گفت وگویی اعلام کرده بود با توجه به یارگیری و بودجه ای 
که در اختیار داشتند همپای تیم های قدرتمند در بالای جدول حضور داشته و 
عملکرد خوبی از خود به جا گذاشتند. ظاهرا ادعاهای نصیر زاده بخشی از اهالی 

فوتبال را قانع نکرده بود و آنها همچنان نسبت به این انتخاب 

معترض هستند و مدعی شده اند 
نصیرزاده نمی تواند کاری برای فولاد انجام دهد. 

این در حالی است که برخی مدیران رده بالای 

کارخانه فولاد که در این انتخاب نقش داشتند تحصیلات و تجربه نصیرزاده را از 
دلایل انتخاب او دانسته و اعتقاد دارند با بودجه ای که برای فولاد در نظر گرفتند 
این مدیرعامل می تواند عملکرد مثبتی از خود به جا بگذارد. با این حال این سوال 
همچنان به قوت خود باقی است که اگر قرار بر تغییر و تحول بود چرا درخصوص 
بودجه با بهرام رضاییان تشکیل جلسه داده و درخصوص انتخاب سرمربی به 
او اختیار دادند؟ البته فولاد در این خصوص ید طولایی دارد! همین چند وقت 
پیش نیز با تشکیل جلسه ای ناگهانی و با دعوت از هیات مدیره، گرشاسبی را 
به عنوان مدیرعامل انتخاب کرده بودند. در آن زمان هم مدیران باشگاه فولاد از 
انتخاب مدیرعامل بی خبر بودند و برای این کار توضیح خواستند اما به آنها 
گفتند این انتخاب از بالا صورت گرفته و هیات مدیره عملا دیگر اجازه دخالت 

درخصوص مدیرعامل منتخب را نداشت. 

 جوان گرایی یا جذب بازیکنان گران قیمت 
حالا با انتخاب هوشنگ نصیرزاده به عنوان مدیرعامل فولاد زمزمه های انتخاب 
یک مربی گران قیمت و مطرح در تیم فولاد به گوش می رسد. گفته می شود با توجه 
به بودجه خوبی که در اختیار مدیرعامل جدید این باشگاه قرار دادند به زودی 
بازیکنانی نامدار و مربی مطرح به فولاد می پیوندد البته که نصیرزاده مدیرعامل 
بی تجربه ای نیست اما این باشگاه فصل قبل نیز با بی توجهی نسبت به هزینه ای 
که در قبال بازیکنان بی کیفیت می کند تیم را تا آستانه سقوط پیش برد. در حالی که 
خوزستان مهد بازیکن است و آنها می توانستند به جای این همه هزینه برای 
کادمی خود استفاده کرده یا جوان های با انگیزه  بازیکنان سن بالا و بی کیفیت از آ
را به تیم اضافه کنند. به قولی اگر فولاد قصد داشت تا آخرین لحظه ها برای بقا 
یکنان جوان را به خدمت می گرفت نه  تلاش کند چه بهتر بود که حداقل باز
اینکه از همان ابتدای فصل به عنوان مسن ترین تیم لیگ وارد مسابقات شود. 

 نظارتی روی تصمیم مدیران فولاد نیست
انتخاب شعبانی به عنوان مدیرعامل باشگاه فولاد در ابتدای 
فصل گذشته و در ادامه اصرار او به همکاری با 

منصوریان که درنهایت تیم را تا آستانه سقوط به لیگ یک پیش برد ظاهرا درس 
عبرتی برای مدیران این باشگاه نبوده است. هر چند شاید نصیرزاده موضع 
متفاوتی نسبت به اتفاقات چند سال اخیر باشگاه فولاد داشته باشد اما به نظر 
می رسد سیاست این باشگاه با هر مدیرعاملی اصرار بر عدم ثبات است.  یکی 
از نزدیکان باشگاه فولاد درخصوص تغییرات مکرر مدیریت در باشگاه فولاد ادعا 
کرد مدیران ارشد کارخانه فولاد تقریبا سررشته چندانی از این رشته ورزشی ندارند  
گاه نیستند. از این رو توان مخالفت با این تغییرات مکرر  و به پرده های فوتبال آ
را ندارند. ظاهرا مدیرانی که درنهایت مدیرعامل را انتخاب می کنند با این لفظ 
که ضمانت اجرایی برای انتخاب مدیرعامل مطلوب شان می دهند به نوعی آنها 
را مجاب می کنند و درنهایت هیچ کس پاسخگوی اتفاقاتی که در این باشگاه 

رخ می دهد، نیست. 
 همین حالا مدیران این باشگاه به خاطر شرایط بدی که برای تیم فولاد به وجود 
آورده بودند هیچ پاسخی به هواداران نداده بلکه جشن بقا گرفتند . درحالی که 
آنها یک فصل سخت فوتبالی را برای علاقه مندان به این تیم در خوزستان رقم 
زدند اما ظاهرا علاقه ای برای پاسخگویی به اتفاقات فصل قبل ندارند و همچنان 
فکر خود را مشغول عزل و نصب های جدیدی کردند. ظاهرا هیچ سیستم 
نظارت و کنترلی روی عملکرد هیات مدیره باشگاه فولاد نیست، از این رو ایراد 

بسیاری به آنها وارد است. 

 تکلیف یحیی چه می شود؟
طی روزهای اخیر و بعد از اینکه هیات مدیره باشگاه فولاد و مدیران ارشد کارخانه 
به بهرام رضاییان برای انتخاب سرمربی اختیار تام دادند، مدیرعامل وقت باشگاه 
فولاد مذاکرات مجددی را با یحیی گل محمدی آغاز کرد و به نوعی مجوزهای 
فعالیت او را برای باشگاه فولاد گرفت،  از این رو زمزمه هایی از مربیگری او در این 
تیم شنیده می شد. گویا یکشنبه هفته گذشته و پیش از عید قربان گل محمدی 

قراردادی را با این باشگاه تنظیم کرده و به امضا رسانده است. 
همین چند روز پیش از یکی از مسئولان باشگاه تراکتور شنیده بودیم که امکان 
فعالیت این مربی در تیم پر هواداری مثل تراکتور وجود ندارد. درواقع این طور 
به نظر می رسید که اجازه کار به یحیی برای تیمی مثل فولاد صادر شده است. 
جالب تر اینکه بهرام رضاییان به عنوان مدیرعامل وقت باشگاه فولاد در همان 
روزهای ابتدایی حضورش موفق شده بود مقدمات حضور یحیی در تیمش را 
فراهم کند اما در آخرین لحظات برخی موانع مانع آنها شد و به نوعی رضاییان 
مجبور به استخدام ویسی شد. با این حال رضاییان که فکر نمی کرد در پایان 
فصل بخواهند او را از کارش برکنار کنند همزمان با برگزاری مسابقات تلاش های 
موازی را برای فراهم کردن شرایط مربیگری گل محمدی در تیم فولاد انجام می داد 

تا در صورتی که تیمش در لیگ برتر بماند به سرعت با این مربی قرارداد ببندد. 
حالا مشخص نیست که با برکناری رضاییان، گل محمدی نیز با این باشگاه 
همکاری خواهد کرد یا نه! در این خصوص از یکی از نزدیکان باشگاه فولاد شنیدیم 
که مسئولان این باشگاه به خوبی از توافقات نهایی گل محمدی و رضاییان با خبر 
بودند و حالا با توجه به برکناری مدیرعامل این باشگاه مشکلی برای همکاری با 
گل محمدی وجود نداشته و به زودی این مربی قراردادی را با نصیرزاده امضا می کند.

تغییرات مدیریتی فولاد با چاشنی جنجال؛ ۵ مدیرعامل در عرض ۳ سال 

رضاییان با یحیی توافق کرده بود، همه منتظر تصمیم نصیرزاده


